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خبر

اهمیت تاثیرگذاری پروتکل ها استان ها 
ابلاغ شود؛

نامه »نمکی« به رییس جمهور 
درباره وضعیت کرونا

 و مراسم محرم
سعید نمکی در نامه ای به ابراهیم رئیسی - رئیس جمهور و 
رئیس ستاد ملی مدیریت کرونا نوشت:» ضمن تبریک مجدد و 
آرزوی توفیق آن عزیز ارجمند در مدیریت شرایط حساس کشور 
به خصوص عرصه نفسگیر کرونا به استحضار می رساند پس از 
آخرین جلسه ستاد ملی به ریاست جناب آقای دکتر روحانی 
و قبل از مراسم تنفیذ و تحلیف و شروع رسمی مسئولیت 
حضرتعالی از آنجا که اینجانب و همکارانم در فشار سنگین 
امواج بیماری نیازمند همکاری و حمایت سایر دستگاه ها جهت 
افزایش رعایت پروتکلها به عنوان عاملی مهم در کاهش ارتفاع 
موج بیماری بودیم، مکتوبی تقدیم مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی( نمودم که منتهی به دستور ایشان جهت طرح در ستاد 

ملی شد.
نظر حضرتعالی و دوستان تشکیل سریع کارگروهی جهت بررسی 
پیشنهادات و تصمیم گیری پیرامون اعمال شرایط خاص بود. 
آنچه می گذرد به دلیل عادی بودن شرایط در نقاط قرمز و عدم 
اعمال هرگونه پروتکل سطح اجرای شیوه نامه ها سیر نزولی 
خود را طی می کند و با تأثیرگذاری تصاعدی این عادی پنداری 
بر افزایش موارد، هر لحظه کار ما سخت تر می شود و نگرانم تا 
جلسه آتی و جمع بندی نظرات و اعلام تصمیم جدید، وضعیت 
هر لحظه نامطلوب تر شود. لذا پیشنهاد می شود به استانداران 
و روسای دانشگاه های علوم پزشکی در کمیته های استانی 
اختیار داده شود بر حسب ضرورت و شدت بیماری و تعداد 
موارد بستری محدودیت های مورد نیاز را اعمال نمایند. پروتکل 
و سطح بندی تعطیلی و یا فعالیت مراکز اداری، اقتصادی، 
فرهنگی، مذهبی و غیره ماه ها پیش بر حسب شرایط به نحوه 
هوشمند ابلاغ شده است که متاسفانه به دلیل عدم اعمال 

محدودیت های مرحله ای هوشمند، گرفتار این پدیده شده ایم.
نکته مهم دیگر فرا رسیدن ایام سوگواری ماه محرم و مراسم 
عزاداری حضرت اباعبدالله الحسین )ع( و شهدای بزرگوار کربلاست. 
سال گذشته در اکثر هیئت های مذهبی، عاشقان اهل بیت؛ 
وعاظ ارجمند، مداحان گرامی و هیئت امناء هیئت های عزاداری 
همکاری صمیمانه ای داشتند؛ مع الوصف در بعضی نقاط با 
عدم توجه به شیوه نامه ها پس از محرم خیزهایی از بیماری 
داشتیم و تعدادی از عزیزان مبتلا و گرفتار شدند و امسال با شیوع 
ویروس دلتا که به پیر و جوان رحم نمی کند؛ گرچه واکسیناسیون 
گروه های آسیب پذیر در حال اتمام است، با وجود این نگرانیم که 
با این موج جدید بیماری و تقارن آن با مراسم عزاداری هرگونه 
پروتکل شکنی بتواند در ارتفاع این موج سنگین فشار و بر تاب 

آوری مراکز درمانی موثر باشد.
تاکید مکرر مقام معظم رهبری و حضرتعالی در آخرین جلسه 
هیئت محترم دولت و دیگر عزیزان یقینا موثر خواهد بود. مع 
الوصف اینجانب و همکارانم بسیار نگرانیم که هرگونه بار اضافه 

تر بیماری به هر دلیل به وخامت اوضاع بیفزاید 
تقاضا می شود به عنوان رئیس محترم ستاد ملی مدیریت کرونا 
دستور فرمایید به نحو مقتضی اهمیت تاثیرگذاری تجمعات 
غیر منطبق با پروتکل ها به مقامات ناظر و اجرایی در سطح 

استان ها ابلاغ شود.
امید است با لطف الهی، حمایت های مشفقانه حضرتعالی، 
مشارکت موثر بقیه بخش ها و همراهی مستمر مردم شریف در 
رعایت شیوه نامه بتوانیم هرچه زودتر شاهد کنترل موج جدید 
باشیم. عزت، توفیق و سربلندی حضرتعالی را در این مسیر پر 

زحمت از خداوند بزرگ مسئلت دارم.«

سلامت

مشاور رسانه ای سازمان بازرسی کل کشور در ارتباط با 
نامه این سازمان به رئیس شورای شهر تهران توضیحاتی 
ارائه داد، شمسایی مشاور رسانه ای رئیس سازمان بازرسی 
کل کشور گفت: محتوای نامه سازمان بازرسی کل کشور 
برای انتخاب شهرداران کلی است و اشاره به انتخاب فرد 

خاصی ندارد.
وی افزود: مضمون این نامه کلی است و اصلا نام فردی 

تصریح نشده و اشاره به انتخاب فرد خاصی ندارد. بر اساس 
اصل ۱۷۴ قانون اساسی وظیفه سازمان بازرسی کل کشور، 

نظارت بر حسن اجرای قانون است. 
بنا بر این گزارش، عصر روز گذشته مطلبی از سوی برخی 
رسانه ها منتشر شد که سازمان بازرسی کل کشور در نامه ای 
خطاب به مهدی چمران با انتخاب علیرضا زاکانی به عنوان 

شهردار تهران مخالفت کرده است.

محتوای نامه کلی است و اشاره به انتخاب فرد خاصی ندارد؛

توضیح سازمان بازرسی درباره نامه به مهدی چمران

خبر اول

سخنگوی هیات رییسه مجلس گفت که بررسی صلاحیت 
و رای اعتماد وزرای پیشنهادی دولت سیزدهم پس از 
ایام عاشورا و تاسوعای حسینی در دستورکار صحن علنی 

مجلس قرار می گیرد.
سیدنظام الدین موسوی در گفت وگویی اظهار کرد: طرح 
استعفای آقای زاکانی تقدیم هیات رییسه مجلس شده 
اعلام وصول خواهد  شد  و هفته آینده در دستورکار مجلس 

قرار می گیرد.

وی با بیان اینکه هنوز فهرست وزرای پیشنهادی دولت 
سیزدهم به مجلس واصل نشده گفت: اگر این لیست 
هر روزی به مجلس برسد پس از اعلام وصول در اولین 
جلسه مجلس در دستورکار کمیسیون ها قرار می گیرد 
و بعد از اتمام بررسی، در صحن علنی مطرح می شود، 
به گفته وی بررسی صلاحیت وزرای پیشنهادی دولت 
سیزدهم به بعد از تعطیلات عاشورا و تاسوعا موکول 

خواهد شد.

رییس پلیس تهران در مراسم تشییع پیکر مامور کلانتری 
۱۰۳ گاندی با بیان اینکه امروز دومین شهید پلیس پایتخت 
طی ۱۰ روز اخیر را که در راه مبارزه با سارقان مسلح و تامین 
امنیت مردم به شهادت رسید تشییع می کنیم گفت:  پلیس 
تا پای جان برای برقراری امنیت ایستادگی می کند که نمونه 
آن و سند اثبات آن شهدایی است که در این راه تقدیم کرده 
است، مراسم تشییع پیکر مامور کلانتری ۱۰۳ گاندی که به 
ضرب گلوله همدستان یک سارق به شهادت رسیده بود صبح 

روز گذشته برگزار شد.
سردار حسین رحیمی رئیس پلیس پایتخت در مراسم 
تشییع پیکر شهید یاسر طاهری که در مقر پلیس پیشگیری 
پایتخت در میدان انقلاب برگزار شد، گفت: متاسفانه دومین 
شهید پلیس پایتخت طی ۱۰ روز اخیر را که در راه مبارزه با 
سارقان مسلح و تامین امنیت مردم به شهادت رسید تشییع 
می کنیم. یاسر طاهری ماموری دلاور و تیزهوش بود که 
هنگام بررسی و گشت زنی در حوزه استحفاظی خود در بلوار 
آفریقا با فردی که در حال حمل کیسه ای مشکوک بود روبرو 
شد. این شهید بزرگوار برای بررسی موضوع وارد عمل شد اما 
متهم با سوار شدن بر یک دستگاه وانت قصد فرار از محل را 
داشت که افسر وظیفه شناس ما خود را به عقب این خودرو 
انداخته و چندین کیلومتر را در شرایطی که وانت با اقدامات 
خطرناک و مارپیچ قصد به پایین پرتاب کردن او را داشت، 

متهم را دنبال کرد.
رحیمی افزود: در نهایت در شرایطی که خودرو در ترافیک 
متوقف شده و شهید طاهری قصد بازداشت این فرد را داشت 
همدستان سارق مذکور از پشت سر این مامور وظیفه شناس 
را هدف گلوله قرار داده و با ضرب پنج تیر او را به شهادت 

رساندند.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ با بیان اینکه این شهید برازنده 
کسب مدال افتخار است، گفت: امروز روز سختی برای ما 
و خانواده شهید طاهری است. چرا که یک جوان رعنا را از 
دست دادیم. از خداوند می خواهم که به خانواده این شهید 

صبر اعطا کند.
رحیمی در ادامه با بیان اینکه یاسر طاهری آخرین شهید 
نیروی انتظامی در راه تامین امنیت نخواهد بود، گفت: 
پلیس تا پای جان برای برقراری امنیت ایستادگی می کند که 
نمونه آن و سند اثبات آن شهدایی است که در این راه تقدیم 
کرده است. ما مسیری را که حضرت اباعبدلله الحسین پایه 
گذاری کرد ادامه می دهیم و به عنوان سرباز اسلام، انقلاب 

و جمهوری اسلامی نمی گذاریم این پرچم بر زمین بیفتد.
رحیمی به توطئه های دشمن برای ایجاد ناامنی در کشور نیز 
اشاره کرد و گفت: در شرایطی که دشمن هزینه های سنگینی 
برای از بین رفتن امنیت و بر هم زدن آن می کند برقراری 
امنیت داخلی کار سختی است اما ما با تمام توان در میدان 

حضور خواهیم داشت.
ستوان سوم یاسر طاهری مامور کلانتری ۱۰۳ گاندی بود 
که در تاریخ ۱۶ مرداد ماه در درگیری با سارقان مسلح به 

شهادت رسید.

ویروس کرونا دورخیز خود برای خیز پنجم را از ابتدای تیر 
ماه از جنوب کشور به مرکز کشور آغاز کرد و اکنون ۳۳۶ 
شهر کشور در وضعیت قرمز، ۸۴ شهر در وضعیت نارنجی، 
۲۸ شهر در وضعیت زرد قرار دارند، از ابتدای شیوع کرونا 
خیز  پنج  ویروس  این  کنون،  تا   )۹۸ کشور)اسفند  در 
برداشته و تلفات این ویروس روز گذشته)یکشنبه( به 
یک رکورد دست یافت و طی ۲۴ ساعت ۵۴۲ نفر جان 

خود را بر اثر این ابتلا از دست دادند.
پیشتر بالاترین آمار فوتی های روزانه کرونا در ایران طی 
۱۹ ماه گذشته مربوط به ششم اردیبهشت ماه سال جاری 

با ۴۹۶ فوتی بوده است، اما بر اساس وزارت بهداشت 
درمان و آموزش پزشکی تلفات کرونا به یک رکورد دیگر 
دست یافته و ۵۸۸ نفر در طول ۲۴ ساعت گذشته بر اثر 
کرونا جان باختند و مجموع جان باختگان این بیماری 

به ۹۴ هزار و ۶۰۳ نفر رسید.
قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
به  مبتلا  جدید  بیمار   ۸۰۸ و  هزار   ۴۰ تشخیصی، 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۵ هزار و ۸۱ نفر از 
آنها بستری شدند، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 
به ۴ میلیون و ۱۹۹ هزار و ۵۳۷ نفر رسید، تا کنون سه 

میلیون ۵۶۵ هزار و ۵۷۵ نفر از بیماران، بهبود یافته و 
یا از بیمارستانها ترخیص شده اند، ۶ هزار و ۵۶۱ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند، تا کنون ۲۶ 
میلیون و ۵۸۶ هزار و ۸۰۵ آزمایش تشخیص کووید۱۹ 
در کشور انجام شده است، تا کنون ۱۳ میلیون و ۲ هزار 
و ۲۴۵ نفر دُز اول واکسن کرونا و سه میلیون و ۱۴۶ 
هزار و ۱۳۰ نفر نیز دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع 
واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۶ میلیون و ۱۴۸ 

هزار و ۳۷۵ دُز رسید.

»سخنگوی هیات رییسه مجلس« خبر داد:

بررسی صلاحیت وزرای پیشنهادی در مجلس بعد از ایام عاشورا

»رییس پلیس تهران« خبر داد:

شهادت ۲ مامور پلیس در ۱۰ روز اخیر توسط سارقان مسلح در تهران

تعداد بهبودیافتگان کرونا به سه میلیون ۵۶۵ هزار و ۵۷۵ تن رسید

دولت

حوادث انتظامی

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سید حمیدرضا سیاهپوش  را گرامی می دارد
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ورزشی

با اعلام »فدراسیون والیبال«؛
دعوت 1۵ والیبالیست به اردوی 

قهرمانی آسیا
۱۵ بازیکن به اردوی تیم ملی والیبال برای مسابقات قهرمانی 
آسیا دعوت شدند، بهروز عطایی سرمربی تیم ملی والیبال 
بزرگسالان در قهرمانی آسیا، اسامی ۱۵ بازیکن دعوت شده به 

اردوی مسابقات قهرمانی آسیا را اعلام کرد.
باتوجه به اعلام فدراسیون والیبال، مسابقات والیبال قهرمانی 
مردان آسیا درحالی از تاریخ ۲۱ تا ۲۸ شهریورماه به میزبانی 
ژاپن برگزار می شود که در فاصله ۶ هفته مانده به آغاز مسابقات، 
بهروز عطایی سرمربی تیم ملی بزرگسالان، اسامی ۱۵ بازیکن 
بزرگسال دعوت شده به اردوی مسابقات قهرمانی آسیا را اعلام 

کرد.
تیم ملی والیبال ایران در گروه B رقابت های قهرمانی آسیا با 
تیم های پاکستان، تایلند و هنگ کنگ هم گروه است، ایران در 
اولین بازی خود در تاریخ ۲۱ شهریورماه به مصاف هنگ کنگ 
می رود. ملی پوشان ایران در تاریخ ۲۲ شهریورماه با تایلند دیدار 
می کنند و در آخرین بازی خود در مرحله گروهی در تاریخ ۲۳ 

شهریور مقابل پاکستان صف آرایی می کنند.
گفتنی است اردوی تیم ملی بزرگسالان اعزامی به مسابقات 
قهرمانی آسیا از روز یکشنبه )۲۴ مردادماه( آغاز می شود؛ اسامی 
بازیکنان بزرگسال دعوت شده به اردوی قهرمانی آسیا به این 

شرح است:
میلاد عبادی پور، میثم صالحی، امیرحسین اسفندیار، اسماعیل 
رضا  مجرد،  علی اصغر  رمضانی،  علی  کریمی،  جواد  مسافر، 
کاظمی،  صابر  جلوه،  مهدی  توخته،  امیرحسین  عابدینی، 
بردیا سعادت، محمدرضا حضرت پور، ابوالفضل قلی پور، امین 

اسماعیل نژاد

عربستان باز هم در لیگ قهرمانان 
آسیا میزبان تیم های ایران می شود!

روزنامه »الریاضیه« اعلام کرد کنفدراسیون فوتبال آسیا به دنبال 
تصویب طرحی است که میزبانی عربستان در مراحل پایانی 
لیگ قهرمانان آسیا را حتی با حضور تیم های ایران بلامانع 

می کند.
در حالی که مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا قرار 
است به صورت تک بازی و در شهریورماه برگزار شود، AFC هنوز 
جزئیات مراحل یک چهارم و نیمه نهایی و محل برگزاری این 

مراحل را تعیین نکرده است.
در مرحله یک هشتم نهایی و در منطقه غرب آسیا، پرسپولیس 
ایران میهمان استقلال تاجیکستان است، تراکتور ایران در قطر 
میهمان النصر عربستان است و استقلال ایران هم در امارات از 

الهلال عربستان میزبانی می کند.
قانون عدم حضور تیم های ایرانی و عربستانی در خاک یکدیگر 
در این مرحله از سوی AFC پیاده شد و به همین خاطر استقلال 
به جای بازی در ورزشگاه آزادی مجبور شد ورزشگاه الوصل 

امارات را انتخاب کند.
روزنامه »الریاضیه« عربستان در این خصوص خبر داد: »کمیته 
مسابقات AFC به دنبال تصویب طرحی است که میزبانی 
احتمالی عربستان در مراحل یک چهارم و نیمه نهایی حتی 
با حضور تیم های ایرانی را مستثنی می کند. منابع خبری 
توضیح دادند که این طرح در صورت تصویب به معنای ادامه 
تصمیم کمیته در سال ۲۰۱۶ است که بر اساس آن مسابقات 
بین تیم ها و باشگاه های عربستانی و ایرانی در خاک بی طرف 

برگزار می شود.«
در ادامه این خبر آمده است: »عربستان در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان ۲۰۲۱ آسیا میزبان سه گروه با حضور تیم های استقلال 
تهران و فولاد خوزستان ایران بود. AFC این میزبانی را از تصمیم 
۲۰۱۶ مستثنی دانست، زیرا می دانست که مراحل یک چهارم 
نهایی و نیمه نهایی نیز به صورت متمرکز انجام می شود. به گفته 
منابع، کمیته مسابقات آسیایی تصمیم جدید خود را به زودی به 
رای می گذارد ولی وضعیت دیدارهای تیم های عربستان و ایران 

در مرحله یک هشتم نهایی را تغییر نخواهد داد.«

سوژه

مقصر اصلی ناکامی های والیبال تیم ملی ایران کیست که 
باعث سرافکندگی و شرمساری کاپیتان معروف و دیگر ملی 
پوشانی همچون سیدمحمد موسوی و امیر غفورگردید است 
که در اوج شایستگی می خواهند لقای تیم ملی رابه بقایش 
ببخشند؟! اگر هدف جوانگرایی بود، چرا از جوانان پرانگیزه و 
کارآمدی نظیر امیرحسین توخته، امیرحسین اسفندیار، بردیا 
سعادت، پوریا یلی، علی رمضانی و محمدجواد معنوی نژاد 

در این رقابت ها استفاده نشد!؟
آقای داورزنی رئیس فدراسیون والیبال، که در مصاحبه های 
رادیو تلویزیونی مدعی کسب سکو با این تیم با سرمربیگری 
ولادیمیر آلکنو بود و بارها در سخنان خود خاطرنشان می 
را  تیم متفاوتی  توکیو ۲۰۲۰  المپیک  بازی های  در  کرد، 

خواهید دید! 
تیمی که با اتکا بر بازیکنان صاحب نام و بزرگی 

همچون سعید معروف، سیدمحمد موسوی، 
میلاد عبادی پور، امیر غفور، میثم صالحی، 

مسعود  شریفی،  مرتضی  کاظمی،  صابر 
غلامی، علی اصغر مجرد، آرمان صالحی 
و سیامک مرندی می توانست به مرحله 
یک چهارم صعود کند و از جمله تیم ها 
مطرح باشند! حتی جزو ۸ تیم صعود 

کننده هم نبود!
آقای ولادیمیر آلکنو که از مربیان با تجربه 
و خوب والیبال جهان به شمار می آید 

چرا از محمد جواد معنوی نژاد و امیرحسین 
اسفدیار به عنوان بازیکنان دریافتی قدرتی به 

جای دو لیبرو با خود نبرد که از آبشار و دفاع 
روی تور هم می توانست از این بازیکنان جوان 

استفاده کند و اگر قرار بود به مرتضی شریفی بازی نده 
و جزو ذخیره ها باشد! چرا از بردیا سعادت چشم پوشی 
کرد که چون شیری غران به پرواز در می آمد و با آبشارهای 

کوبنده خود هر دفاعی را درهم می کوبید؟
متاسُفانه یکبار دیگر باید خاطر نشان کنیم سوءمدیریت، 
عدم شناخت کافی ولادیمیرآلکنو سرمربی برگزیده رئیس 
و افراد ناتوان و ناکارآمد ایشان در فدراسیون والیبال باعث 
شدند تا تیم ملی والیبال ایران که به حق شایسته رسیدن به 
مرحله یک چهارم بود، در سایه ضعف کادر فنی در تقابل با 
تیم ژاپن که تا مرز پیروزی هم پیش رفته بود ناکام بماند!

آقای داورزنی، ضعف مدیریتی جناب عالی عامل اصلی 
این ناکامی های اخیر تیم ملی کشورمان در رقابت های 
لیگ ملت ها و بازی های المپیک توکیو بود که از جریانات 
و  ورزشی  غیر  زیر مجموعه  گیری های  اتخاذ تصمیم  و 
غیروالیبالی خود در فدراسیون غافل ماندید و با تایُید همین 
افراد که خود را کارشناس والیبال می دانند ولادیمیر آلکنو را 
با صرف هزینه های کلان برای اندک زمان تا شروع بازی های 
المپیک به سرمربیگری تیم ملی انتخاب کردید که انتخاب 

درستی نبود.
آقای داورزنی به اعتقاد اکثر کارشناسان والیبال در سال های 
اخیر تیم ملی والیبال ایران بی انگیزه و بی روحیه سیر نزولی 
را طی می کند و پس از المپیک ۲۰۱۶ ریو در سایه غفلت 
مسئولان ناآگاه، برنامه ریزی باثبات و مدون و نیز از مدیریت 
ضعیفی برخوردار بوده است که مزید علت در این ناکامی 

ها شد!
مضاف براینکه در شرایطی که سایر تیم ها چهار سال برای 
حضوری مقتدرانه برنامه ریزی و تلاش داشتند شما و عوامل 

اجرایی تیم ملی ایران در خواب غفلت فرو رفته بودید و 
زمان را از دست دادید و از وجود مربیان تراز اول دنیا بی بهره 
ماندید تا جایی که با قبول شکست های دور از انتظار تیم 
ملی به ویژه در مقابل تیم ملی ژاپن که از رقبای دیرینه تیم 
ملی کشورمان در مسابقات آسیایی به شمار می آید با بی 
خیالی بذر ناامیدی در دل سروقامتان همیشه سرفراز تیم 

ملی پاشیدید و مسبب اصلی این ناکامی ها شدید. 
آقای داورزنی چرا بعد از ناکامی های تیم ملی در بازی های 
المپیک توکیو برای پاسخگویی به مردم و اصحاب رسانه 
طفره می روید و حاضر نمی شوید عملکرد خود و سرمربی 
انتخابی تان را بدهید؟ زیرا خود بهتر از هر کس می دانید 
حرفی برای گفتن ندارید جز اینکه مانند دفعات گذشته از 
مردم عذرخواهی کنید، معذرت خواهی دردی از مشکلات 

درون فدراسیونی والیبال ندارد و آب از سر گذشته است!
کاپیتان  معروف  سعید  جدایی  علت  خواهید  نمی  چرا 
باارزش و پرتجربه ای که به گفته خیلی از کارشناسان و 
آگاهان والیبال روز، کاپیتان معروف تا المپیک ۲۰۲۴ هم 

یی  نا ا برای تو را  لازم 

پاسوری 
در  تیم  امور  اداره  درون میدان را دارد را و 

افشا کنید و برای برای دوستداران و علاقه مندان به والیبال 
توضیح دهید که در پی خداحافظی آقا سعید معروف، 
سیدمحمد موسوی و امیر غفور هم قصد خداحافظی دارند؟!
چرا طی چهار سال گذشته به فکر دعوت از مربیانی همچون 
برناردی و سایر مربیان خوب اروپایی نبودید تا در دقیقه ۹۰ 
دست به دامان ولادیمیر آلکنو شوید؟ آن هم برای ۵ ماه 

مانده به شروع بازیهای المپیک؟!
بی صبرانه منتظر شفاف سازی  ایران که  برای مردم  چرا 
داستان های پشت پرده می باشند حاضر به پاسخگویی 
نیستید؟! به عنوان رئیس فدراسیون بگویید مسئول این 
همه ریخت و پاش های بی حساب و کتاب کیست که 
در بر باد دادن ثروت ملی و پول بیت المال اهمال کاری 

کرده است؟! 

چرا حسابرسان دیوان عالی کشور به قراردادهای میلیاردی 
این فدراسیون بی در و پیکر با مربیانی نظیر اسلوبودان کواچ، 

ایگور کولاکوویچ و ولادیمیر آلکنو ورود نمی کنند!؟
و  نخبه  پاسورهای  از  که  بین المللی  مربیان  از  چرا 
خوش تکنیک تیم ملی والیبال در سال های گذشته بودند 
اردوی  به  تازه  و  جوان  پاسورهای  تربیت  و  تعلیم  برای 
تیم های ملی پیوسته استفاده نکردید تا با کار زیر بنایی و 
آموزش صحیح، جایگزینی شایسته برای کاپیتان معروف 
باشند؟ که اگر چند پاسور شایسته و توانمندی برای تیم ملی 
را ساخته و پرداخت در اختیار داشتید امروز والیبال ایران از 

کمبود پاسور لنگ نمی زد؟
جنابعالی نخواستید به پاسورهای چیره دست سال های 
گذشته که در پست پاسوری به تیم های ملی و باشگاهی 
کشور خدمات ارزنده ای کرده اند و تجربه های زیادی اندوخته 
آن بها دهید و از وجودشان به عنوان مربیان پاسور بهره مند 
شوید! که قادر هستند در امر سازندگی و تعلیم و تربیت 

پاسورهای جوان نقش مؤثری داشته باشند!
از شما می پرسم از وجود این سرمایه های گرانبها در کجا 

باید بهره برداری کنیم ؟
چرا به مربیانی همانند اسماعیل حبیبی، ناصر میرفخرایی، 
محمد  موُذن،  علی  حیدری،  امیر  صابرپور،  مهدی 
ابوترابی،  نائینی، مهدی  رضا  و  اصغر  شعبانپور، 
علیرضا بهبودی، امیر حسینی و خود سعید 
دیگر  دست  چیره  پاسور  ده ها  و  معروف 
و شرقی،  غربی  آذربایجان  استان های  در 
توجه  و...  رضوی  خراسان  مازندران، 
نکردید که اگر فدراسیون به هر یک از 
این پاسورها که در زمان خود پیراهن 
تیم ملی به تن داشتند و با پنجه های 
سحرآمیزشان انبوه تماشاگران حاضر در 
سالن های شهید افراسیابی هفتم تیر و 
... را به تحسین وا می داشتند، ۱۰ بازیکن 
علاقه مند به پاسوری واگذار می کردید تا 
به پاسور های ورزیده بیشتری دست پیدا 
کنیم،  امروز و در آینده تیم های ملی از پاسور 
های خوش تکنیک و خلاق پرشماری برخوردار 

می شد. 
آقای داورزنی با صداقت با شما سخن می گویيم و خاطر 
نشان می کنیم در اوایل ریاستتان در فدراسیون دنباله رو 
برنامه های حاج آقا یزدانی خرم  مدیر موفق بودید، اما القاب 
مزخرف معمار و آوردن افراد غیرورزشی و غیروالیبالی که در 
پست های کلیدی قرار گرفتند روی روش کاری شما تاثُیر 
گذاشت و مدیریت شما را زیر سئوال برد و به بیراهه کشاند.

بارها بشارت دادیم که پیشکسوتان و کارشناسان والیبال را از 
خود نرانید، نرنجانید و نادیده ننگارید، ولی انگار هشدارهای 

ما از دید شما مخفی ماند!!
به هر تقدیر مردم منتظر شنیدن دلایل ناکامی تیم ملی 
وبازی های  ها  ملت  لیگ  های  رقابت  در  ایران  والیبال 
المپیک توکیو روز شماری می کنند، لطفاً حقایق را انکار 
نکنید و پس از بیان واقعیت ها شهامت کناره گیری از پست 
ریاست فدراسیون والیبال را هم داشته باشید و محترمانه 
استعفای خود را ارائه نماید که به نظر می رسد به خط پایان 
رسیدند و مصلحت کناره گیری از پست ریاست فدراسیون 

است که از قدیم گفتند هر آمدنی، رفتنی دارد.

وقتی احدی پاسخگو نیست؛

»مقصر« اصلی کیست؟!
توپ و تور 

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 

آقای داورزنی چرا بعد از ناکامی های تیم ملی در بازی های المپیک توکیو برای 
پاسخگویی به مردم و اصحاب رسانه طفره می روید و حاضر نمی شوید عملکرد خود 

و سرمربی انتخابی تان را بدهید؟ زیرا خود بهتر از هر کس می دانید حرفی برای گفتن 
ندارید جز اینکه مانند دفعات گذشته از مردم عذرخواهی کنید، معذرت خواهی دردی از 

مشکلات درون فدراسیونی والیبال ندارد و آب از سر گذشته است!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »رضا احدی «
 -بازیکن سابق استقلال- را گرامی می دارد
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یک متخصص بیماری های عفونی در کرمانشاه به دوره 
کمون کوتاه کرونای دلتا اشاره کرد و گفت: این سویه 
جدید بطور میانگین در اکثر موارد ظرف دو تا سه روز 
علائم خود را در بدن افراد نشان می دهد، دکتر علیرضا 
علائم  میان  چندانی  تفاوت  اینکه  بیان  با  جانبخش 
کرونای دلتا با موارد قبلی این ویروس وجود ندارد، گفت: 
و  ویروس  انتقال  بالای  سرعت  در  اصلی  تفاوت  تنها 

سرعت انتشار آن در بدن افراد است.
جانبخش گفت: این ویروس ظرف مدت کوتاهی از فردی 
به فرد دیگر منتقل می شود و سرعت انتقال آن به حدی 

است که عمدتا موارد ابتلا به صورت خانوادگی است و 
مجبور به قرنطینه تمام خانواده هستیم.

این عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
افزود: از طرفی سرعت انتشار این ویروس در بدن به شدت 
بالاست، طوری که ظرف دو تا حداکثر هفت روز علائم خود 

را نشان می دهد.
معمولی  کرونای  ویروس  کمون  دوره  گفت:  جانبخش 
حدود سه تا 14 روز است، اما در این سویه جدید علائم 

بطور میانیگن ظرف دو تا سه روز خود را نشان می دهد.
وی افزود: این سرعت بالا موجب می شود افراد سریعا 

بدحال شده و درگیری ریه به سرعت در آنها صورت گیرد و 
نیاز است که به محض مشاهده علائم به پزشک مراجعه 

کنند.
این متخصص بیماریهای عفونی در خصوص نوع علائم 
از ویروس کرونا  سویه دلتا هم گفت: علائم این نوع 
همانند ویروس های قبلی متنوع بوده و تب، کوفتگی 
بدن، سردرد، آبریزش بینی، سرفه، اسهال و استفراغ و ... 
را شامل می شود، طول مدت بیماری هم در این سویه 
جدید کوتاهتر شده و از حدود 14 روز به حدود 10 روز 

رسیده است.

از  نهاوند  اداره حفاظت محیط زیست شهرستان  رئیس 
ساماندهی خودروهای حمل فاضلاب نهاوند خبر داد، مهرداد 
سلگی دوشنبه ۱۸مرداد در جلسه مدیریت پسماند شهرستان 
نهاوند، اظهار کرد: یکی از معضلات زیست محیطی شهرستان 
نهاوند تخلیه فاضلاب های خانگی توسط خودروهای حمل 
فاضلاب در مزارع کشاورزی، جاده ها و رودخانه است که 

مشکلات مختلفی را ایجاد می کند.
وی افزود: علاوه بر این موضوع، عدم شناسایی و ثبت  
خودروها برای ساماندهی  و نظارت های لازم بر آن ها انجام 
نمی شد و تخلفات مختلفی از سوی آن ها انجام می  گیرد.  
نبود  خودروها  این  معضلات  از  یکی  داد:  ادامه  سلگی 
پارکینگ مناسب بود که باعث می شد صاحبان این خودروها 
خودروی حاوی فاضلاب را در مقابل منزل خود پارک کنند.

وی ادامه داد: به این دلیل سازمان حمل ونقل بار درون 
شهری نهاوند و حومه شهرداری نهاوند مکلف شد مطابق 

دستورالعمل ساماندهی و نظارت بر فعالیت خودروهای 
مکانی را برای توقف و پارک این خودروها ایجاد کند.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست نهاوند، تأکید کرد: درسال 
گذشته و اردیبهشت  امسال کارگروه ها و جلسات متعددی 
در راستای ساماندهی و فعالیت خودروهای حمل فاضلاب 
خانگی برگزار شد که امروز خوشبختانه در کارگروه پسماند 
ساماندهی  جمله  از  که  شد  صادر  مصوباتی  شهرستان 
خودروهای حمل فاضلاب در محیط زیست آلودگی ایجاد 

کرده است.
سلگی یادآور شد: در این کارگروه مقرر شد شرکت آب و 
فاضلاب نسبت به انعقاد قرداد با شرکت عصرسلامت نهاوند 
در راستای ساماندهی و مدیریت پساب های خانگی توسط 
خودروهای حمل فاضلاب در تصفیه خانه نهاوند حداکثر تا 

پایان مردادماه اقدام کند.
و  راه اندازی  بعداز  شد  مقرر  هم چنین  کرد:  اضافه  وی 

تخلیه  در صورت  ساماندهی خودروهای حمل فاضلاب 
غیرمجاز فاضلاب توسط این خودروها،   پلیس راهور نسبت 

به توقیف و معرفی آن ها به مراجع قضایی اقدام کند.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست نهاوند در ادامه اضافه 
کرد: از جمله مصوباتی که در این کارگروه مصوب شد 
حاشیه  ساختمانی  نخاله های  جمع آوری  و  ساماندهی 
راه ها توسط ادارات مربوطه پیگیری و جمع آوری شوند 
و  جهادکشاورزی  دهیاری ها،  شد  مقرر  همچنین  و 
مکانی  تعیین   با  ساماندهی  به  نسبت  بخشداری ها 
کنار  در  رهاسازی  فضولات حیوانی  از  برای جلوگیری 

رودخانه ها و غیره اقدام کنند.
توسط  گیان  سراب  شده  مقرر  کرد:  خاطرنشان  سلگی 
شهرداری، سراب گاماسیاب توسط منابع طبیعی و  سراب 
فارسبان توسط میراث فرهنگی از نظر مدیریت پسماند 

ساماندهی شوند.

»یک متخصص بیماری های عفونی« مطرح کرد:

کرونای »دلتا« بعد از چند روز خود را نشان می دهد؟

»رئیس اداره حفاظت محیط زیست نهاوند« خبر داد:

ساماندهی خودروهای حمل فاضلاب در نهاوند

استان ها

کرمانشاه

همدان

هرمزگان

کشف بیش از ۲۱۸ کیلوگرم هروئین
جانشین فرمانده انتظامی آذربایجان شرقی به کشف ۲۱۸ کیلو و ۲۴۱ گرم هروئین در 
شهرستان چاراویماق اشاره کرد و گفت: در این ارتباط هشت نفر دستگیر شدند، در پی کسب 
خبری مبنی بر حمل مقادیر زیادی مواد مخدر از طریق محورهای مواصلاتی استان، موضوع 

در دستور کار ماموران پلیس مبارزه مواد مخدر قرار گرفت.

»عضو کمیسیون اصل 90 مجلس« خبر داد:
پروژه گوره ـ جاسک نباید 
زودتر از موعد افتتاح می شد 

حجت الاسلام حسین میرزایی گفت: کمیسیون اصل ۹۰ 
گوره  نفت  انتقال  پروژه  زودهنگام  افتتاح  برای  مجلس 
است،  کرده    ارسال  قضاییه  قوه  به  شکایتی  جاسک  ـ 
اصل  کمیسیون  عضو  میرزایی  حسین  حجت الاسلام 
۹۰ مجلس پروژه انتقال نفت گوره ـ جاسک را پروژه ای 
افتخارآمیز برای جمهوری اسلامی دانست و اظهارداشت: 
این پروژه در جنوب برای انتقال نفت احداث شد و هزار 
کیلومتر لوله گذاری و ۵ ایستگاه پمپاژ دربین راه داشت که 

نفت را از گوره به جاسک منتقل کند.
وی ادامه داد: فایده این پروژه برای وقتی بود که اگر تنگه 
هرمز بسته شد ما بتوانیم نفت را از طرف دیگر تنگه یعنی 
سواحل مکران و دریای عمان به ابوموسی ببریم، اما اخیرا 
آقای روحانی تصمیم گرفته بود که این پروژه را زودهنگام 

افتتاح کند.
عضو کمیسیون اصل نود مجلس در ارتباط با رسیدگی به 
این مسئله در کمیسیون عنوان کرد: ما در کمیسیون اصل 
نود باحضور متخصصین نفت و خطوط انتقال و همچنین 
بازرسی های میدانی که تعدادی از نمایندگان کمیسیون 
داشتند، جلسه داشتیم و بحث در این باب بررسی شد که 
آیا زمان مدنظر آقای روحانی زمان مناسبی برای افتتاح 

پروژه هست یا خیر.
وی افزود: باتوجه به اینکه پروژه مشکلات فنی داشت، 
لوله ها  و  نشده  انجام  لوله گذاری  از  بخشی  مثال  برای 
دفن نشده بودند، بخشی از حفاظت کاتولیگ مسیر اتفاق 
نیفتاده و برخی تلمبه خانه ها نیاز به کار بیشتری داشت 
یعنی پیشرفت فیزیکی آن به اندازه کافی قابل قبول برای 
این افتتاح نبود، نامه ای ازسوی اعضای کمیسیون اصل 
نود به آقای رئیس جمهور نوشته و در آن با ذکر موارد گفته 

شد که این افتتاح به صلاح نیست.
افتتاح  برای  روحانی  آقای  اصرار  بر  تاکید  با  میرزایی 
پروژه  افتتاح  بر  روحانی  آقای  گفت:  پروژه  زودهنگام 
اصرار کرده و ما ازطریق رسانه ها اطلاع رسانی کردیم، اما 
موثر واقع نشده و افتتاح صورت گرفت، باتوجه به اینکه 
سرمایه گذاری برای پروژه حدود ۲ میلیارد دلار معادل ۵۰ 
هزار میلیارد تومان انجام شده بود، افتتاح زودهنگام باعث 
تخریب برخی از قسمت های پروژه شده و خسارت های 

سنگینی را به سرمایه گذار وارد می کند.
وزیر  و  دوازدهم  دولت  رئیس  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
را مدنظر قرار ندادند  ایشان نصایح کمیسیون اصل نود 
در مجلس  گزارشی  به  را  این مسئله  فورا  و کمیسیون 
شورای اسلامی تبدیل کرده و پس از ارائه گزارش، درقالب 

پرونده ای به قوه قضاییه ارجاع شد.
کمیسیون  کرد:  خاطرنشان  نود  اصل  کمیسیون  عضو 
بنابه  زنگنه و روحانی هشدار داد که  آقای  به  نود  اصل 
نظر متخصصان، افراد فنی و مهندسین، افتتاح زودهنگام 
پروژه به ضرر این پروژه و سرمایه گذاری مردم است، اما 
آنان به هشدار ها توجه نکرده و قوه قضاییه شکایت ارسالی 
آنان را صادر  را بررسی نموده و در موعد مقتضی حکم 

می کند.

ستاد  حاشیه  در  دوشنبه  روز  ظهر  فتحی  محمد  دکتر 
دانشگاهی مقابله با کرونا گفت: میزان بستری ها و مراجعان 
به پیک های قبلی  به طور چشمگیری نسبت  سرپایی 
افزایش یافته است به طوری که در شبانه روز ساعته گذشته 
نزدیک به ۴ هزار نفر به مراکز  درمانی و ۱۶ ساعته بهداشتی  

مراجعه سرپایی داشته اند.
رئیس دانشگاه اظهار داشت: در استان البرز تا کنون ۵۸۰ 
هزار دوز واکسن تزریق شده  که ۴۸۰ هزار دوز نوبت اول  و 

۱۰۰ هزار دوز نوبت دوم می باشد.
وی هشدار داد: عادی انگاری و عدم رعایت پروتکل های 
بهداشتی و برگزاری دورهمی ها شرایط کرونا را وخیم 

می کند. 
دکتر فتحی تصریح کرد: کسانی که واکسن دریافت کرده اند 
همچنان باید ماسک بزنند، رعایت فاصله اجتماعی و پرهیز 
از تجمعات را داشته باشند چرا که واکسن به تنهایی این 
بیماری را کنترل نمی کند چرا که شاهد هستیم در بسیاری 
از کشورها که بالای ۵۰ درصد واکسیناسیون نیز  انجام شده 

این بیماری از بین نرفته است. 
دکتر فتحی از مردم فهیم استان البرز خواست شرایط را کاملا 
جدی بگیرند و برای عبور از این شرایط از هر گونه دورهمی 
خانوادگی و تجمع دوری کنند و به شدت در  رعایت پروتکل 

های بهداشتی و فاصله ی اجتماعی دقت داشته باشند.

رییس پلیس راه البرز گفت که در اجرای طرح محدودیت 
های کرونایی در سال جاری ، ۱۷ هزارو ۵۱۹ راننده متخلف 
در جاده های این استان جریمه یک میلیون تومانی شده 
اند، »طبق اعلام ستاد ملی کرونا ورود وسیله نقلیه با پلاک 
غیربومی  به شهرهای قرمز یک میلیون و به شهرهای 

نارنجی جریمه ۵۰۰ هزارتومان به دنبال دارد .«
سرهنگ رضا گودرزی اظهار داشت که محدودیت تردد 
پلاک های غیربومی در راه های این استان با تصویب ستاد 
ملی کرونا به صورت ویژه اجرایی شده و ماموران پلیس راه 

در مسیرهای تعیین شده خودروها را کنترل کردند.
وی افزود: طی این مدت ۳۷ هزارو ۲۹۷ خودروی غیربومی 
در اجرای طرح محدودیت تردد تاکنون در راه های استان 

البرز به شهرهای مبدا بازگشت داده شده اند.
گودرزی خاطرنشان کرد که همچنین طی این مدت به ۸۷ 
هزارو ۸۸۸ راننده  تذکر برای خودداری از ادامه سفر داده 
شده است، رییس پلیس راه البرز یادآور شد که در اجرای 
این طرح تلاش شد تا با حذف ترددهای غیر ضروری از 

انتقال ویروس کرونا جلوگیری شود.

» رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز« هشدار داد: 

عادی انگاری، شرایط کرونا را بدتر می کند 

»رییس پلیس راه البرز« خبر داد:

بیش از ۱۷ هزار وسیله نقلیه متخلف در راه های البرز جریمه شدند

البرز
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اجتماعی

»مصطفی رجبی مشهدی« اظهار کرد: نزدیک به ۲ هزار 
ماینرها  توسط  که  است  برقی  مصرف  میزان  مگاوات 
استفاده می شود، این تعداد دستگاه کشف شده معادل 
یک نیروگاه ۸۰۰ مگاواتی مصرف برق داشتند که با حذف 

آنها این میزان به تولید برق کشور برگشته است.
مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران خاطرنشان کرد: 
۲۷ درصد این کشفیات مربوط به گزارش های مردمی است 
که تا سقف ۲۰ میلیون تومان هم پاداش برای آنها در نظر 
گرفته شده است، میزان مصرف برق در روز گذشته به ۶۵ 
هزار و ۷۰۰ مگاوات رسید و این در حالی است که رقم 
مصرف مدت مشابه  پارسال  ۵۵ هزار و ۵۰۰ مگاوات 
بوده، یعنی ۱۰ هزار مگاوات )۲۰درصد( افزایش یافته که 
این شرایط طبیعی روند رشد مصرف نیست، بخش زیادی 
از افزایش ۲۰ درصدی مربوط به افزایش دما و استخراج 

غیرمجاز رمز ارز است.
سخنگوی صنعت برق گفت: اگر این میزان مصرف توسط 
دستگاه های غیرمجاز استخراج رمز ارز نبود شاید خاموشی 

شب گذشته به مردم تحمیل نمی شد.
رجبی مشهدی خاطرنشان کرد: هرچند صنعت برق و نیروی 
انتظامی برای کشف رمز ارزهای غیرمجاز تلاش می کنند، 

اما نیاز  است که مردم همراهی کنند.
مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران گفت: با افزایش 
دما تولید برق از نیروگاه های حرارتی  کاهش می یابد که 

تلاش می شود از نیروگاه های برق آبی استفاده شود.
وی از تلاش برای استفاده نیروگاه نکا از آب دریای خزر 
برای خنک سازی خبر داد و گفت: احتمال دارد فردا این 
امر عملیاتی شود که سبب بهبود عملکرد نیروگاه خواهد 

شد.

سخنگوی صنعت برق با تاکید بر اینکه امسال ۳۰ تا ۴۰ 
درصد نیروگاه های برق آبی را در مدار نداشتیم، ادامه داد: 
از مردم می خواهیم در هفته جاری مصرف را کاهش 
دهند، زیرا کاهش ندادن مصرف منجر به ایجاد محدودیت 
در صنایع فولادی و در نتیجه اختلال در تولید اکسیژن 
بیماران کرونایی خواهد شد و شاید لازم باشد خاموشی 
برنامه ریزی شده اعمال کنیم و در این زمینه به طور قطع 

اطلاع رسانی خواهد شد.
رجبی مشهدی با اشاره پیش بینی هواشناسی مبنی بر 
کاهش دما در هفته آینده، گفت: اکنون محدودیت های 
سیمانی برطرف شده و با ۶۰ تا ۷۰ درصد ظرفیت در طول 

روز کار می کنند.
به  توجه  با  را  امیدواری کرد که هفته جاری  ابراز  وی 

افزایش دما با کمترین محدودیت پشت سربگذاریم.

»سخنگوی صنعت برق« خبر داد؛

بیش از ۲۱۰ هزار دستگاه استخراج غیرمجاز رمز ارز کشف شد

جامعه

کرونا دلتا چه زمانی در بدن انسان خودنمایی می کند؟
جانبخش متخصص بیماریهای عفونی به دوره کمون کوتاه کرونای دلتا اشاره کرد و گفت: این سویه جدید بطور میانگین 
در اکثر موارد ظرف ۲ تا ۳ روز علائم خود را در بدن افراد نشان می دهد، تنها تفاوت اصلی در سرعت بالای انتقال ویروس و 
سرعت انتشار آن در بدن افراد است. این ویروس ظرف مدت کوتاهی از فردی به فرد دیگر منتقل میشود و سرعت انتقال آن 

به حدی است که عمدتا موارد ابتلا به صورت خانوادگی است و مجبور به قرنطینه تمام خانواده هستیم

»بهزاد محمدی« در مراسم رونمایی از سامانه خوراک و 
محصول مجتمع های صنعت پتروشیمی با بیان اینکه 
صنعت پتروشیمی کشور سربلندتر، پویاتر و ... از همیشه 
در حوزه صادرات و ارزآوری کشور نقش خود را ایفا می کند، 
افزود: در سال ۹۹ حدود ۴۰ میلیون تن خوراک معادل ۶ 

میلیارد دلار دریافت کردیم که در ۶۷ مجتمع مورد استفاده 
قرار گرفت.  

وی ادامه داد: سال گذشته ۲۵ میلیون تن به ظرفیت 
پتروشیمی کشور اضافه شد. همچنین ۳۴ میلیون تن 
محصول تولید شده که ۱۵ میلیارد دلار درآمد به همراه 

داشته است.
محمدی با اشاره به شیوع کرونا در کشور گفت: با این 
وجود در سال ۹۹ اهداف توسعه ای صنعت پتروشیمی 

محقق شد.
معاون وزیر نفت افزود: امروز ۵۰ طرح فعال در صنعت 
پتروشیمی داریم که تا پایان سال ۱۴۰۴ به بهره برداری 
می رسد و ظرفیت تولید را به ۱۳۵ میلیون تن در سال 

می رساند.  
وی به تعریف گام چهارم در صنعت پتروشیمی اشاره 
کرد و ادامه داد: گام چهارم در ۳ طبقه بندی طرح های 
خوراک ترکیبی، طرح های جدید تولید پروپیلن و طرح 
های پیشران تعریف شده است که در  مجموع ۴۷ پروژه را 
شامل می شود تا در سال ۱۴۰۶ درامد صنعت پتروشیمی 

به ۵۰ میلیارد دلار برسد.  
محمدی تاکید کرد: تا سال ۱۴۰۶ روزانه معادل ۲.۳ میلیون 
بشکه نفت خام به عنوان خوراک در صنعت پتروشیمی 
مصرف خواهد شد و ظرفیت این صنعت به ۱۶۷ میلیون 

تن در سال می رسد.
وی افزود: با اجرای طرح های گام چهارم، سرمایه گذاری 

تجمعی در این صنعت تا سال ۱۴۰۶ به ۱۲۵ میلیارد دلار 
برآورد خواهد شد.  

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی با تاکید بر اینکه 
تحقق اهداف توسعه ای در صنعت پتروشیمی با تحقق 
خوراک از طرح های ان جی ال، پالایشگاه های نفتی و 
پالایشگاه های گازی، ممکن می شود، گفت: اکنون مصرف 
خوراک در کشور ۴۰ میلیون تن در سال است که تا سال 
۱۴۰۶ به ۹۰ میلیون تن افزایش خواهد یافت که معادل ۲.۳ 

میلون بشکه نفت خام در روز است.
وی افزود: ۷۵ درصد خوراک در فاز گازی و ۲۵ درصد مربوط 
به خوراک مایع است که در حال حاضر معادل یک میلیون 

بشکه نفت خام در روز است.  
دسترسی به خوراک مهمترین مزیت ایران برای توسعه 
صنایع پتروشیمی است. ظرفیت تولید در این صنعت به 

۱۰۰ میلیون تن نزدیک شده است.  
این میزان خوراک و سوخت معادل ۱.۵ میلیون بشکه 
نفت خام در روز است. سامانه خوراک با هدف پایش 
پیاده سازی شده است و کمک می کند تا جریان هریک از 
خوراک های صنعتی از مقصد تا پایان زنجیره، قابل ردیابی 

باشد.  
در این مراسم، علاوه بر سامانه خوراک و محصول مجتمع 
های صنعت پتروشیمی، از پرتال جدید شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی و ویرایش جدید کتاب فرآیندها و واکنش های 

شیمیایی در صنعت پتروشیمی ایران نیز رونمایی شد.

»مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی« مطرح کرد:

درآمد ۲۱.۵ میلیارد دلاری صنعت پتروشیمی در سال ۱۴۰۰

نفت و انرژی 

»رئیس کل بانک مرکزی« مطرح کرد:

خبر مهم بانک مرکزی درباره 
سیاست های جدید ارزی

کردن  عملیاتی  و  طراحی  گفت:  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
سازوکارهای ویژه )از جمله تهاتر( برای دریافت ها و پرداخت های 
ارزی و گسترش عملیات بازار متشکل ارزی از سیاست های 
بانک مرکزی در حوزه ارزی است، علی اکبر کمیجانی در پیامی 
ضمن تبریک شصت و یکمین سالروز تأسیس بانک مرکزی 
افزود: طی سه سال گذشته این بانک از تمام ظرفیت خود 
استفاده کرده تا ضمن ایجاد ثبات در اقتصاد بتواند با وجود 
تحریم ها نیازهای ارزی و ریالی فعالیت های اقتصادی را به نحو 
مناسب تأمین کند و به طور خاص در سال های اخیر تأمین 
ارز کالاهای اساسی، دارو و واکسن کووید ۱۹ را در اولویت خود 

قرار داده است.
کمیجانی گفت: طی حدود سه سال و نیم گذشته اقتصاد ایران 
تحت فشار شدیدترین تحریم های اقتصادی تاریخ قرار گرفته 
و بانک مرکزی به عنوان ستون نظام مالی کشور در معرض 
و مرکز حملات مستقیم در جنگ اقتصادی قرار داشته است. 
خوشبختانه با تدابیر به عمل آمده، امروز تحریم های حداکثری 
دشمنان کشور حتی به زعم آنها با شکست مواجه شده است. 
البته این تحریم ها دارای اثرات منفی بر اقتصاد به ویژه در 

حوزه های نرخ ارز و تورم بوده است.
وی افزود: در این سال ها، بانک مرکزی از تمام ظرفیت خود 
استفاده کرده تا بتواند با وجود تحریم ها نیازهای ارزی و ریالی 
فعالیت های اقتصادی را به نحو مناسب تأمین کند و به طور 
خاص در سال های اخیر تأمین ارز کالاهای اساسی، دارو و 
واکسن کووید ۱۹ را در اولویت خود قرار داده تا در این شرایط 
تحریمی و شیوع بیماری کرونا در حفاظت از اقتصاد کشور و 

سلامت مردم عزیز نقش آفرینی کند.
عالی ترین مقام بانک مرکزی رئوس اقدامات سیاستی این 
ارزی،  اعتباری،  پولی،  سیاست گذاری  حوزه های  در  بانک 
نظارتی، فناوری های نوین و حقوقی را برشمرد و تصریح کرد: 
نوین سازی چارچوب سیاست گذاری پولی و اجرای عملیات 
بازار باز، اولویت بندی تسهیلات بانکی به منظور تأمین سرمایه 
در گردش واحدهای تولیدی، تأمین مالی بنگاه های کوچک و 
متوسط و شرکت های دانش بنیان، تسهیلات مربوط به خرید 
تسهیلات  و  کشاورزی  محصولات  سایر  و  گندم  تضمینی 
قرض الحسنه ازدواج و همچنین اعطای تسهیلات حمایتی 
به بنگاه ها و خانوارهای آسیب دیده از بیماری کرونا از جمله 

اقدامات سیاستی این بانک در این زمینه بوده است.
به گفته کمیجانی مدیریت واردات و تأمین ارز ترجیحی کالاهای 
اساسی و ضروری، طراحی و عملیاتی کردن سازوکارهای ویژه 
)از جمله تهاتر( برای دریافت ها و پرداخت های ارزی و گسترش 
عملیات بازار متشکل ارزی از دیگر سیاست های بانک مرکزی در 
حوزه ارزی است. رئیس شورای پول و اعتبار به سایر اقدامات 
سیاستی اشاره و تأکید کرد: ادغام بانک ها و مؤسسات اعتباری 
وابسته به نیروهای مسلح، تکمیل فرآیند اجرای کامل قانون 
حوزه  در  مختلف  سامانه های  راه اندازی  چک،  صدور  جدید 
نظام های پرداخت، ارزی، اعتباری و اطلاعات بانکی و پیگیری 
جدی پرونده های بین المللی طرح شده بر علیه بانک مرکزی 
ایران در دادگاه های بین المللی و توفیق در احقاق حقوق ملت 
ایران از مهم ترین محورهای اقدامات سیاستی بانک مرکزی 
ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک  اصلی  رسالت  است. 
آن است که با اجرای سیاست های پولی و اعتباری، شرایط 
مساعد برای پیشرفت اقتصادی کشور را فراهم سازد و در اجرای 
برنامه های مختلف اعم از برنامه های تثبیت و توسعه اقتصادی  

پشتیبان دولت باشد.

اقتصاد

بازنشستگی  دیوان محاسبات، صندوق  گزارش  براساس 
ابتدایی  ماه  در دو  اجتماعی  تامین  کشوری و سازمان 
امسال برای تامین منابع مالی از جمله پرداخت حقوق 
بازنشستگان به ترتیب از تنخواه گردان خزانه و تسهیلات 

کوتاه مدت بانکی استفاده کرده اند.
به دلیل عدم تحقق منابع موضوع بند »و« تبصره )۲( قانون 
بازنشستگی  بودجه سال ۱۴۰۰ و کسری منابع صندوق 
کشوری از یک سو و به منظور پرداخت حقوق بازنشستگان 
و موظفین از سوی دیگر، مبلغ ۵۶.۹۸۹.۰۰۰ میلیون ریال 
تنخواه گردان از طرف خزانه به صندوق بازنشستگی کشوری 
پرداخت گردیده است، براساس گزارش دیوان محاسبات، به 
دلیل کسری منابع صندوق بازنشستگی کشوری، تا زمان 

تحریر این گزارش)نیمه تیرماه( مبلغ ۳.۸۶۰.۲۰۲ میلیون 
بازنشستگان به حساب  اقساط  با  ریال کسورات مرتبط 

دستگاههای اجرایی ذیربط واریز نگردیده است.
براساس این گزارش، سازمان تأمین اجتماعی در دو ماهه 
ابتدای سال بابت تأمین منابع مالی سازمان اقدام به اخذ 
تسهیلات کوتاه مدت بانکی نموده است، در اردیبهشت ماه 
سال ۱۴۰۰ با اجرای فاز دوم متناسب سازی حدود ۸۹ درصد 
از بازنشستگان صندوق بازنشستگی کشوری، حدود ۷۴ 
درصد از بازنشستگان صندوق بازنشستگی فولاد و همچنین 
در حدود ۴۰.۳۸ درصد از مستمری بگیران و بازنشستگان 
سازمان تامین اجتماعی در طبقه ۵۰ تا ۱۰۰ میلیون ریال 

قرار گرفته اند.

براساس گزارش دیوان محاسبات، صندوق بازنشستگی کشوری و سازمان تامین اجتماعی؛

پرداخت حقوق بازنشستگان با استفاده از وام بانکی

بازار کار
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ورزشی
وزنه برداری در خطر حذف از بازی های المپیک

کمیته بین المللی المپیک همزمان با پایان بازی های المپیک توکیو طرحی را به تصویب رساند که بر اساس آن به کمیته اجرایی اجازه 
داده می شود هر رشته ورزشی را در صورت صلاحدید، بدون نیاز به برگزاری مجمع، از حضور در بازی های المپیک حذف کند، در اصلاحیه 
منشور IOC تصریح شده است که  کمیته اجرایی می تواند هر رشته ورزشی را در صورت عدم تبعیت فدراسیون بین المللی مربوطه از 

تصمیمات کمیته اجرایی IOC و ارتکاب هر رفتاری که به اعتبار و وجهه جنبش المپیک لطمه وارد کند، از برنامه بازی ها حذف کند.

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل 
سواری رانا رنگ مشکی متالیک مدل ۱۳۹۴ دارای پلاک 
انتظامی ۸۹۲ن ۸۴ ایران ۳۸ متعلق به آقای مرتضی حلیم 
زمهریر میباشد شماره موتور ۱۶۳B۰۱۷۰۹۱۰ و شماره شاسی 
سند  استناد  به  که  میباشد   FT۱۰۷۵۷۳  NAAU۰۱FE7
نکاحیه ۶۴۱ مورخ 1392/9/5 دفترخانه ازدواج 6و 6طلاق 
کرج استان البرز در قبال صداقيه خانم نگار نمینی بردرقید 
بازداشت میباشد و در مورخ 1399/11/20 توسط کارشناس 
رسمی دادگستری ارزیابی گردیده است توصیف اجمالی 
آن عبارت است اطاق بدنه : گلگیرهای عقب خوردگی دارد 

موتور نیاز به تعمیر دارد داشبورد سالم گیربکس به ظاهر 
سالم صندلی و تودوزی سالم دیفرانسیل به ظاهر سالم 
تایرها ۵۰٪ کارکرد دارد نقایص ظاهری از قبیل شیشه ها 
)سالم( چراغها )جلو چپ شکسته است ( سپرها )خوردگی 
دارد و با توجه به اینکه سوییچ خودرو در دسترس نبود 
امکان خواندن کیلومتر شمار میسر نشد. ضمنا بنا بر اظهار 
بستانکار خودرو فاقد پوشش بیمه می باشد. با توجه 
به بازدید بعمل آمده از اتومبیل فوق الاشاره و وضعیت 
ظاهری و فنی آن و سال ساخت خودرو و نوسانات قیمت 
و بی ثباتی بازار معاملات اتومبیل قیمت خودرو فوق به 

میزان 1/100/000/000 میلیون ریال تعیین و برآورد می گردد. 
مزایده در روز یکشنبه مورخ 1400/5/31 از ساعت ۹ الى 
۱۲ پارکینگ پلیس راه کرج - قزوین )مهرشهر( از مبلغ 
1/100/000/000  ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی 
نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه های قانونی به عهده 
نقدا وصول  مزایده  ونیم عشر وحق  است  مزایده  برنده 
خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی 
غیر مترقبه گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیل در همان 
محل و ساعت انجام می شود. ضمنا وفق ماده ۱۳۶ آیین 
نامه اجرا )اصلاحی( شرکت در مزایده منوط به پرداخت 

ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و 
حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است. 
برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف 
مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع 
نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به 
حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد 
نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت 
اعتبار ساقط و مزایده تجدید  از درجه  عملیات فروش 

می گردد. 895 ف    تاریخ انتشار : 1400/5/19
مریم ایرانی بجندی - مسئول واحد اجرای اسناد رسمی کرج

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۵۲۸۳ 

سوژه

پایانِ نکو فولاد؛
1400 رویایی فولادی ها

فولاد برای موفقیت در دو فصل اخیر لیگ برتر و نیز جام 
حذفی فوتبال از یک، سه ضلعی موفق بهره مند بوده است، 
فولاد پس از انتخاب و آغاز مسیر موفق در فوتبال ایران از 
فصل نوزدهم فوتبال، در ابتدا توانست با برنامه ریزی مدون، 
منسجم و کار و تلاش شبانه روزی، فصل گذشته پس از 
شش سال آسیایی شود و بعد نیز در ادامه همین روند موفق، 
امسال برای اولین بار در دوران فعالیت این باشگاه، قهرمانی 

جام حذفی را به مردم خوزستان هدیه دهد.
شاید در رقابت تنگاتنگی که برای قهرمانی در این فصل از 
مسابقات جام حذفی بود، باتوجه به تجربه بیشتر استقلال در 
این رقابت ها، خیلی ها این تیم را شانس اول کسب مقام 
قهرمانی می دانستند اما فولادی ها پیش از سفر به اصفهان، 
چمدان های خود را برای سفر به آسیا، بسته بودند و این نیز 
پیش از بازی در چهره مسلط و بدون استرس جواد نکونام 
مشخص بود. رهبری که در دو فصل اخیر توانسته با اهدای 
دو سهمیه آسیایی به هواداران فولاد، خود نیز از ماندگارترین 

چهره های مربیگری در باشگاه فولاد نام بگیرد.
همیشه در مسیر یک تیم قهرمان، نفراتی تاثیر بی بدیل دارند 
که فولاد نیز در این مسیر از یک سه ضلعی موفق، منسجم 
و یک دل برخوردار بود. اولین گروه در کسب این موفقیت، 
مسئولان شرکت فولاد هستند که با حمایت خوب و همه 
جانبه اجازه ندادند فولاد از مسیر موفق خود برای لحظه ای 
لغزش داشته باشد. دومین ضلع موفق فولاد، مدیریت این 
اطراف  با کنترل تمام حواشی  آذری  باشگاه است؛ سعید 
تیمش و ماندن پای کادرفنی در روزهایی که فولاد دچار فراز 
و نشیب می شد، کمک کرد تا فولاد مجددا به تیمی قهرمان 
تبدیل شود. آخرین ضلع این موفقیت را هم جواد نکونام به 
عنوان رهبر جوان و موفق این روزهای سرخ پوشان اهوازی، 
تشکیل داده است. مربی که هرگز از اهداف خود دور نشد و 
با کار شبانه روزی در روزهای سخت کرونایی و گرمای طاقت 
فرسای اهواز، تیمش را به قله موفقیت رساند. پس؛ موفقیت 
اتفاقی نیست و فولاد با عزمی که از مردادماه سال ۹۸ با آمدن 

نکونام به این تیم جزم کرده بود، به این موفقیت رسید.
حالا این فولاد که برای دومین بار متوالی راهی آسیا شده است، 
نباید مثل خیلی دیگر از تیم های قهرمان خوزستان تنها بماند. 
آن هم وقتی مردم خوزستان و حتی هواداران فولاد، خاطره 
چندان خوشی از موفقیت و قهرمانی تیم های شان ندارند. پس 
همه باید پای کار باشند تا فولاد، خم نشود و سخت تر از قبل 
برای موفقیت در آسیا و فصل بیست و یکم لیگ برتر آماده شود، 
تابستان ۱۴۰۰ برای فولادی ها و هوادارانش رویایی بود اما این 
۱۴۰۰ می تواند با حفظ و تقویت تیم قهرمان برای حضور موفق 

در لیگ بیست و یکم، رویایی تر نیز باشد.

به خصوص  است،  فینال جام حذفی همین  در  فوتبال 
که دوتیم فینالیست انگیزه های زیادی داشته باشند و 
فوتبالشان نزدیک به هم باشد، در این بازی های خاص 
احتیاط شرط عقل است و استفاده از اشتباهات حریف 
یا حریف را وادار کردن به اشتباه یک اصل مهم است که 

استقلال و فولاد هیچکدام قدرت این ریسک را نداشتند.
وقتی هر دو طرف راضی به قرعه شانس یا پنالتی شدند، 
مربیان رو به کارهای روحی روانی آوردند. جواد نکونام دروازه 
بان یا مهره شانس خود محسن فروزان را وارد زمین کرد که 

ریسک خیلی بزرگی بود. هرچند فروزان در بازی نیمه نهایی 
با سپاهان با ورودش به زمین فولاد را به فینال آورد اما 
تعویض دروازه بان اگر جواب ندهد برای مربی بسیار سنگین 
خواهد بود، از آن طرف فرهاد مجیدی هم داریوش شجاعیان 
را برای پنالتی زدن وارد بازی کرد آن هم در دقیقه 121 که 

نتیجه ای به عکس گرفت.
شاید تنها نکته بازی آنجا بود که تعویض جواد نکونام جواب 
داد اما تعویض فرهاد مجیدی جواب نداد، استقلالی ها که 
توسط اسماعیلی یک پنالتی را از دست داده بودند در نهایت 
بدشانسی؛  مهره شانس شان یعنی داریوش شجاعیان پنالتی 
دوم را هم به مانعی به نام فروزان زد تا فولاد ریشه دار از 
اصفهان هله هله کنان تا اهواز جام به دست پرواز کند و 

استقلال با سوغاتی های اصفهانی به تهران برگردد.  
حالا که جام به اهواز رفت، تعویض نکونام شد، تعویض 
طلایی و تعویض فرهاد شد بلای جان استقلال درحالیکه 

می توانست این موضوع بر عکس باشد!
فوتبال همین است! اما در یک جمله کلی؛ استقلال از 

ابتدای فصل تمرکز لازم را برای استقلال واقعی شدن نداشت 
که بخش زیادی ش بی ثباتی مدیریتی و بخشی هم مرتبط 
با کادر فنی است، امید آنکه بزرگان استقلال همدل شوند 
برای بازی سرنوشت ساز استقلال با الهلال عربستان که کمتر 

از یک ماه دیگر برگزار می شود.

فولاد قهرمان جام حذفی شد؛

»فروزان« و »شجاعیان«؛ مهره های شانس و بدشانسی 

دیدگاه

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

کمیته انضباطی رای خود را درباره سرمربی و مربی تیم 
به  انضباطی  رای کمیته  کرد،  اعلام  گهر سیرجان  گل 
شرح زیر است: »در خصوص تخلفات انتسابی به امیر 
قلعه نویی و سعید الهویی به ترتیب سرمربی و مربی تیم 
گل گهر سیرجان مبنی بر نشر اکاذیب و توهین از طریق 
بیان مطالبی در مصاحبه های بعد از بازی بین دو تیم 
گل گهر سیرجان و استقلال تهران در تاریخ ۱۳ مرداد 
۱۴۰۰ از سوی نامبردگان و هم چنین پس از اخراج سعید 

فدراسیون  مسابقات،  داوران  علیه  مسابقه  از  الهویی 
فوتبال و اعضای تیم استقلال با توجه به مجموع اوراق 
و محتویات پرونده از جمله بیانات  قلعه نویی از قبیل 
)در این ۴۰ سال فقط چیزی که بوده ظلم بوده و ظلم 
بوده و ظلم و نمونه اش را در فوتبال هم می بینیم ما هم 
لقممون سالمه و هم نطفمون و عین خیلی ها نیست 
که این نون ها را خورده باشیم( و اظهارات سعید الهویی 
از قبیل )به داور بازی و استقلال با هم تبریک می گویم، 

امروز فوتبال روی کثیف خودش را به ما نشان داد( و 
بدرفتاری ایشان پس از اخراج از زمین مسابقه و سایر 
قراین موجود در پرونده تخلفات انتسابی به مشارالیهما 
محرز و مسلم تشخیص و با لحاظ تعدد و تکرار تخلفات 
آن ها مستند به مواد ۷۱، ۹۲ و ۱۱۷ مقررات انضباطی 
مصوب ۱۳۹۷  امیر قلعه نویی به سه ماه محرومیت از 
همراهی تیم خود در تمامی مسابقات رسمی فوتبال 
در فصل آتی و پرداخت سه میلیارد ریال جریمه نقدی، 
تیم  همراهی  از  محرومیت  ماه  دو  به  الهویی  سعید 
خود در تمامی مسابقات رسمی فوتبال در فصل آتی 
و پرداخت مبلغ  سیصد میلیون ریال جریمه نقدی و 
باشگاه گل گهر سیرجان نیز با توجه به تحقق مسوولیت 
تضامنی موضوع ماده ۵۰ مقررات انضباطی به پرداخت 

مبلغ دو میلیارد ریال جریمه نقدی محکوم شدند.
موصوف  مقررات  ماده ۱۰۳  بند ۴  رعایت  با  صادره  رأی 
از تاریخ ابلاغ قابل  قابل اجرا بوده و ظرف مدت ۷ روز 
تجدیدنظرخواهی نزد کمیته استیناف است. ضمناً باشگاه 
قلعه نویی و  نقدی  پرداخت جرایم  در  گل گهر سیرجان 

الهویی نیز دارای مسوولیت تضامنی است.«

کمیته انضباطی قلعه نویی را نقره  داغ کرد؛ 

۳ ماه محرومیت، ۳۰۰ میلیون جریمه!

درحاشیه

شاید تنها نکته بازی آنجا بود که تعویض جواد نکونام جواب داد اما تعویض فرهاد مجیدی جواب نداد، 
استقلالی ها که توسط اسماعیلی یک پنالتی را از دست داده بودند در نهایت بدشانسی؛  مهره شانس شان یعنی 

داریوش شجاعیان پنالتی دوم را هم به مانعی به نام فروزان زد تا فولاد ریشه دار از اصفهان هله هله کنان تا اهواز 
جام به دست پرواز کند و استقلال با سوغاتی های اصفهانی به تهران برگردد. 
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ورزشی
ممنوعیت جذب بازیکن و مربی خارجی در فصل آینده لیگ برتر لغو می شود

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال گفت: در جلسه ای که با هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال برگزار کردیم، مصوب شد این قانون لغو 
شود، البته استاندارد هایی تعیین کردیم که بازیکن و مربی بی کیفیت نمی تواند در تیم های ایرانی جذب شود، همچنین معین کردیم هر تیمی که 
می خواهد مربی و بازیکن خارجی جذب کند باید در صندوقی که ما در سازمان لیگ درست کرده ایم، گارانتی بدهد که اگر نتوانست حقوق این افراد را 
پرداخت کند، سازمان لیگ از این طریق مطالبات این افراد را پرداخت کند تا از تشکیل شدن پرونده های حقوقی در محاکم بین المللی جلوگیری کنیم.

فولاد  و  رسید  پایان  به  هم  حذفی  جام  فینال  سرانجام 
خوزستان قهرمان جام حذفی شد تا فرهاد و استقلال بازهم در 
آستانه کسبِ جام، توفیقی پیدا نکنند، بدون شک درخصوص 
سطحِ فنی این دیدار هم نمی توان چندان اظهارنظر کرد، زیرا 
همانند اغلبِ جدال های حساس فوتبالمان، فینال حذفی هم 
یک نمایشِ مفتضحانه بود که حتی چندان در ضربات پنالتی 

هم هیجانی به ارمغان نیاورد.
تنها تفاوت فولاد با استقلال جایی بود که نکونام و یارانش 
می دانستند از دیدار با استقلال چه می خواهند، اما آبی ها 
در سردرگمی محضِ تاکتیکی، با ارائه یک بازی بی هدف و 
صدالبته بدون برنامه، جام را در اصفهان به فولادی ها تقدیم 

کردند.
جواد نکونام، از آن دسته مربیانی است که حالا می توان او 
را در زمره، معدود مربیان صاحب سبک در فوتبال ایران قرار 
داد، تیمی که باهدایت نکونام، بی نقص دفاع می کند، در 
حملات پرتعداد و خطرناک ظاهر می شود و در تک تک دقایق 
بازی، برای رسیدن به اهدافِ معینش، برنامه دارد حتی در 
ضربات پنالتی و شگردهای خاص او که نتیجه ای مثبت به 
همراه داشته است، مربی که نساجی را بعد از ۲۴ سال لیگِ 
برتری کرد، در فصلِ اول حضورش در اهواز، سهمیه آسیایی را 
تصاحب کرد و در فصل دوم هم یک جامِ ارزشمند حذفی را به 
خوزستانی ها هدیه داد تا نشان دهد، همانند سال های بازی، 

بر نیمکت مربیگری هم حرف های زیادی برای گفتن دارد.
اما استقلالی ها، طی ادامه ناکامی های این چند فصل اخیر، 
پس از دومین حضور متوالی با فرهاد مجیدی در فینال 
حذفی، بازهم موفق به کسب جام نشدند تا روزگارِ آبی ها، 
همچنان تیره و تار باشد، استقلالی که گویا دیگر به نرسیدن 

عادت کرده و شرایطی فراتر از فاجعه را تجربه می کند.
بدون شک همین جمله فراتر از فاجعه، تعریف بسیار درستی 
از شرایط فعلی استقلال است، سالیان مدیدی است که رویکرد 
نادرست وزارت ورزش در دولت دوازدهم، آبی ها را در منجلابِ 
بحران مدیریتی فرو برده و تمامی معضلات باشگاه، در اولین 
گام به مدیریتِ ضعیف این باشگاه ختم می شود، بی تعارف، 
اعضای تیم هیچ مقبولیتی برای مدیرعامل و حتی اعضای 
هیات مدیره قائل نیستند و در طرف مقابل هم مدیران باشگاه 
هیچ قدمی برای حسنه کردن روابط برنمی دارند و با برخی از 
تصمیماتشان، بر آتش این اختلاف، هیزم می ریزند و تنش ها 
را بیشتر می کنند، البته ناگفته نماند، این داستان به امروز و 
دیروز برنمی گردد و حواشی مدیریتی استقلال در چهار پنج 
سال اخیر، به استقلال اجازه جان گرفتن نداده و این تیم را از 

ریل موففیت خارج کرده است.
اما برای عمیق تر شدن در این موضوع، باید به ابتدای فصل 
رجوع کرد، داستان سازی  های صورت گرفته و نمایش های 
مضحک با اسم رمز استراماچونی و قصه های پرغصه رفتن 
فرهاد، استقلال را در همان شروع فصل در بحرانی بزرگ قرار 

داد.
سرمربی  فکری  محمود  شده،  مطرح  گزینه های  میان  از 
استقلال شد تا پرده ای جدید از بحران های تمام نشدنی این 
باشگاه  رونمایی شود، از ماجرای تیم بستن در هتل و اتفاقات 
زننده آن گرفته، تا نتایج ضعیف فکری و پای کوبیدن هایش 
روی اشتباهاتی که همه، به آن معتقد بودند، شروعی ضعیف 

برای آبی ها در لیگ بیستم داشت.
طبق معمول، جنگ داخلی میان مدیران اسبق و وقت باشگاه 

استقلال آغاز شد و با سیستم حاشیه پشت حاشیه، آبی ها روز 
به روز از موفقیت فاصله می گرفتند، در بعد فنی هم استقلال 
هفته به هفته با فکری و کادرش، قانع تر و اعصاب خُردکن تر 
اختلافاتِ  فکری،  تیم  ضعیف  نمایش های  با  توام  شد، 
رختکن بالا گرفت و چندین بازیکن علنا، با شخص محمود 
فکری درگیر شدند تا داستان فکری و استقلال، زودتر از آنچه 

که گمان می کردیم به پایان برسد.
استقلال با فکری، یک تیمِ معمولیِ معمولی بود، که یک نیم 
فصل با صدرنشینی کاذب، سر در برف نهاد و به یکباره همه  
چیز را از دست داد، توهم دشمن فرضی و توطئه، آخر راه 
فکری را از استقلال جدا کرد تا تکراری ترین سکانس این چند 
سال بازهم به نمایش درآید فرهاد مجیدی در میانه فصل، 

هدایت باشگاه استقلال را قبول کند.
فرهاد بازهم به استقلال رسید، اما اینبار قصدی 

برای رفتن نداشت، با حضورِ پرحاشیه فراز 
کمالوند و همراهی مصطفوی، ماجدی، 
جدید  کادرفنی  غلام پور،  و  دانشیار 
استقلال معرفی شد تا آبی ها خیلی 
زود، در لیگِ بیستم هم ترکِ عادت 
نکرده باشند و تغییراتِ گسترده را تجربه 

کردند.
شروع مجیدی با کسبِ پیروزی در برابر 
فولاد در لیگ و یک بردِ مهم مقابل پیکان 
در جام حذفی بود، نمایش های استقلال، 

کم کم هواداران را امیدوار کرد تا رقابت های 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا فرا رسید، اوجِ 

با استقلال، در آسیا  شاهکار فرهاد 
بود که بازی های کم نقص این 

به  مرگ  گروه  در  تیم 
ختم  صدرنشینی 

شد تا استقلال 
فرهاد  با 

یک  در 
شرایط 
بسیار 

مطلوب قرار گیرد.
طبق  آسیا،  قهرمانان  لیگ  فشرده  رقابت  های  از  برگشت 
پیش بینی ها، موجب افت محسوسی در تیم شد، اما استقلال 
پس از گذشت یکی دو هفته، بازهم به شرایط مقبولی رسید، 
اما امتیازات از دست رفته در ابتدای فصل، طبق همان چرخه 
باطل این چند سال، دستِ آبی ها را از قهرمانی لیگ کوتاه کرد 
و استقلالِ مجیدی، حتی باوجود کسب نتایجی درخشان هم 

در رده سوم جدول رده بندی لیگ بیستم را به پایان رساند.
اما داستان جام حذفی برای استقلالی ها، متفاوت تر دنبال 
شد، پس از قطع امید از لیگ، با تمام تمرکز در جام حذفی 
حاضر شد، دو پیروزی مهم و دشوار در برابر پیکان و ذوب 
رساند،  حذفی  شهرآورد  به  را  استقلال  برتری،  لیگ  آهن 
شاگردان مجیدی در ضربات پنالتی، فاتحِ یکی 
از فاجعه ترین شهرآورد های یک دهه اخیر 
شدند و در نیمه نهایی، بازهم فرهاد به 

امیر رسید.
گل گهر،  و  استقلال  جدال 
پیش بینی ها،  از  جنجالی تر 
نهایت  در  اما  درآمد  آب  از 
با  دوئل  پیروز  بازهم مجیدی 
قلعه نویی بود تا استقلال برای 
دومین سال متوالی با مجیدی 
راهی فینال شود، اما داستان تلخ 
فینال حذفی در فصل گذشته، باز 
هم تکرار شد و نکونام مچِ مجیدی 

را خواباند.
شکست استقلالی ها در فینال حذفی، از 
چند منظر قابل بحث است، اما بدون شک 
در این ناکامی، همه عوامل دخیل 
هستند، پس از پیروزی در 
داربی، قصه اعتراضات 
و اعتصابات آبی ها 
آغاز شد و مطابق 
انتظار، تمرینات 
 ، لی ها ستقلا ا
شد،  تعطیل 
بدون  تیم 
تمرین، گل گهر 
را شکست داد 
یا  یک  با  اما 
جلسه  دو 
از  تمرین، 
پس فولاد 
نکونام بر 
نیامد.

همان طور که گفتیم، استقلال روزِ ضعیفی پشت سر گذاشت 
که اشتباهات فنی بسیاری داشت، ترکیب اولیه استقلال دو 
ابهام بزرگ داشت، اول اینکه استفاده از سبحان خاقانی جوان 
آن هم در ابتدای مسابقه و تعویض زودهنگام او بین دو 
نیمه، یک تعویض استقلال را سوزاند، همچنین استفاده از 
متین کریم زاده در سمت چپ، کاملا یک طرف زمین آبی ها 
را از کار انداخت. تعویض های استقلال در این بازی، جواب 
نداد و چینش بازیکنان برای ضربات پنالتی هم از ابهامات 
فنی استقلال در این بازی بود، استقلال خوب نبود و حتی 
باهم ارفاق هم در برابر فولادی ها لایق پیروزی نبود تا جام را 

به راحتی از دست دهد.
و اما فرهاد مجیدی؛ استقلال حتی در زمان نتیجه گیری، پس 
از بازگشت از آسیا، خوب بازی نمی کند، یکی از بزرگترین 
اشتباهات فرهاد این بود که به راحتی اجازه جدایی سه 

دستیارش را داد تا نیمکت استقلال بسیار خلوت شود.
اما جدا از تمام مسائلی که به آن اشاره شد، باید به این 
موضوع هم توجه کرد که در نیم فصل مجیدی تنها دو 
درخواست از مدیریت باشگاه داشت که آن هم یکی، جذب 
امین قاسمی نژاد بود و دیگر آمدن دستیار ایتالیایی مدنظر او، 

گابریل پین، که هیچکدام محقق نشد.
باری؛ فصل برای آبی های پایتخت، به شکل کابوس واری 
به پایان رسید و کمتر از دو هفته تا ارسال لیست آسیایی 
برای جدال دشوار روبه روی الهلال قدرتمند متمول باقی مانده 
است و برای موفقیت، آبی ها نیازمند یک برنامه مدون است، 
برنامه ای که مدیریت باشگاه باید با همکاری با کادرفنی، 
فرآیند نقل و انتقالات را طی کند و بستر موفقیت را برای 
بعد  باید در فصل  اما چرا مجیدی  کادرفنی فراهم سازد. 
هم با استقلال ادامه دهد؛ فرهاد در سه مرحله به نیمکت 
استقلال رسید، یکبار پس از جدایی شفر، یبار پس از جدایی 
استراماچونی و یکبار هم پس از رفتن محمود فکری، که 

هیچکدام از این دفعات در ابتدای فصل نبود.
مجیدی با نتایجی که گرفت، نشان داد، توانایی گرفتن 
فرصت را دارد، اما برای رسیدن به موفقیت نیازمند امکانات 
و شرایط مناسب است، فرهاد باید بماند تا برای یکبار هم 
که شده، خودش تیم مدنظرش را ببندد، مجیدی باید با 
آبی ها ادامه دهد، زیرا استقلال فرصتی برای تغییرات را 
روی نیمکت ندارد اما این تیم هنوز هم نیازمند تقویت 
کادرفنی است و نیمکت آبی ها به شکل عجیبی خلوت 
است، اما بدون شک آنچه مورد نیاز آبی هاست، این است 
که استقلالی ها، در بخش بازیکن نیازمند یک تغییر و تحول 
است، چندین بازیکن استقلال به هیچ وجه در حد و اندازه 
نام این باشگاه نیستند و آبی ها در چندین پست نیازمند 
نیروهای باکیفیت تر هستند که اینها همه به عملکرد آبی 

ها در نقل و انتقالات بازمی گردد.
و  چندین  بحران  این  از  خروج  برای  استقلال  بهرحال 
چندساله، نیازمند یک بازسازی دوباره است، پروژه ای که 
باید به دست فرهاد مجیدی آغاز شود، البته فرهاد نسبت 
به گذشته، برخی از خلقیاتش را تغییر داده، اما فرهاد هم 
برای آغاز این پروژه، باید تغییرات را از دیدگاه و طرز تفکر 
خود شروع کند و آن را به تیم انتقال دهد، حال باید دید 
استقلالی  که سالیان مدیدی است از تنش های داخلی زیان 
بسیاری دیده و چندان دلسوزی ندارد، می تواند با فرهاد 

دوباره جان بگیرد یا خیر...

سایه روشن های استقلالِ مدلِ مجیدی؛

پروژه بازســــــــازیِ »فرهاد«
استقلال و مجیدی، نیازمند تغییراتِ اساسی

داستان  جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

بهرحال استقلال برای خروج از این بحران چندین و چندساله، نیازمند یک بازسازی دوباره است، پروژه ای که باید 

به دست فرهاد مجیدی آغاز شود، البته فرهاد نسبت به گذشته، برخی از خلقیاتش را تغییر داده، اما فرهاد هم برای آغاز 

این پروژه، باید تغییرات را از دیدگاه و طرز تفکر خود شروع کند و آن را به تیم انتقال دهد، حال باید دید استقلالی  که سالیان 

مدیدی است از تنش های داخلی زیان بسیاری دیده و چندان دلسوزی ندارد، می تواند با فرهاد دوباره جان بگیرد یا خیر...
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اخـــبــار  کـــــوتاه

لژیونر ناموفق در لیست خرید تابستانی پرسپولیس
رضا اسدی هافبک پیشین تراکتور تبریز که فصل گذشته در تیم فوتبال »سنت 

بولتن« اتریش حضور داشت پس از حضور ناموفق در این تیم قصد بازگشت 
به فوتبال ایران با پیراهن پرسپولیس را دارد، اسدی فصل گذشته هم مدنظر 

یحیی گل محمدی بود اما تصمیم به لژیونر شدن گرفت تا در پنجمین 
قهرمانی متوالی پرسپولیس در لیگ برتر ایران حضور نداشته باشد.

شرط بازیکنان پرسپولیس برای تمدید قرارداد
از قرار معلوم بازیکنان به باشگاه اعلام کرده اند که باشگاه ابتدا باید مطالبات 

فصل گذشته آنها را تسویه کند و بعد برای تمدید اقدام شود، بازیکنان 
پرسپولیس 2۵ درصد از اصل قرارداد فصل گذشته خود را طلبکار 

طلب  قراردادهایشان  متعدد  آپشن های  احتساب  با  و  هستند 
بازیکنان حدود ۴0 درصد برآورد می شود.

۳ تیم انگلیسی به دنبال مدافع تیم ملی
میلاد محمدی، مدافع تیم خنت بلژیک در آستانه انتقال به فوتبال 

باشگاهی انگلیس قرار دارد، تیم های ناتینگهام فارست، واتفورد و 
وست بروم به دنبال جذب میلاد محمدی، مدافع ایرانی خنت 

بلژیک هستند. خنت با توجه به باقی ماندن یک سال از قرارداد 
میلاد محمدی به دنبال فروش او و کسب درآمد است.

نادری اولین جداشده استقلال
محمد نادری مدافع استقلال بعد از پایان دیدار با فولاد در شرایطی که 

پیراهن زنده یاد پورحیدری را زیر پیراهن اصلی خود پوشیده بود 
به کنار زمین رفت و بعد از بوسه بر چمن راهی رختکن شد، 

گویا قصد دارد فصل آینده از استقلال جدا شود. به این ترتیب 
نادری اولین جدا شده پوشان در لیگ آینده خواهد بود.

تغییر کادر فنی تیم ملی تکواندو جدی شد
پس از نتایج ضعیف تکواندوی ایران در بازی های المپیک توکیو و ناکامی 

در کسب مدال، جلسه دوم کمیته فنی فدراسیون تکواندو با حضور 
چهره های هم چون هادی ساعی و یوسف کرمی به ریاست پولادگر 

برگزار شد، شنیده ها حاکی است که با توجه به نتایج بدست آمده، 
تغییر سرمربی تیم ملی تکواندو حتمی است.

مهدی تیکدری به گل گهر پیوست
مهدی تیکدری که دو سال قبل از مس کرمان به تراکتور پیوسته و دو فصل 

موفق در این باشگاه داشت، با وجود اینکه از قراردادش مانده بود، 
تصمیم به جدایی از جمع سرخ پوشان آذربایجان گرفت تا مجددا به 

استان خود برگردد و این بار گل گهر سیرجان را انتخاب کند، مهدی 
تیکدری با قرارداد سه ساله به جمع شاگردان امیر قلعه نویی پیوست.

مذاکرات لورکوزن و سردار به بن بست خورد
»نیکولو اسچیرا« خبرنگار حوزه نقل و انتقالات فوتبال دوشنبه اعلام 

کرد مذاکرات باشگاه بایر لورکوزن آلمان با سردار آزمون به هم 
خورده است و مهاجم تیم ملی ایران راهی آلمان نخواهد شد، 

خبرنگار ایتالیایی افزود: »باشگاه آ. اس رم هم هنوز به جذب 
او علاقه مند است.«

دو غول فوتبال بلژیک به دنبال مهاجم استقلالی
»یاگیز صابونچی اوغلو« خبرنگار و مجری ورزشی ترکیه اعلام کرد ابتدا 

باشگاه های شاختار دونتسک و دیناموکیف اوکراین پیگیر وضعیت 
صیادمنش بودند، سپس باشگاه کلاب بروژ وارد ماجرای جذب 

این بازیکن شده و اخیراً هم باشگاه اندرلخت به جمع مشتریان 
صیادمنش اضافه شده است.

ستاره آرژانتینی بارسا مصدوم شد
سرخیو آگوئرو یکی از خریدهای تابستانی بارسلونا در این فصل بود. او 

به صورت رایگان از منچسترسیتی راهی بارسلونا شد تا بتواند در 
کنار مسی به درخشش خود ادامه دهد، مسی اما در بارسا نماند 

و او روز پس از نشست خبری لئو مصدوم شد تا خرید جدید 
بارسایی ها هنوز نیامده مسابقات را از دست بدهد.

فرصت ۱۰ روزه مدافع جنجالی به استقلال
محمد دانشگر مدافع تیم فوتبال استقلال به مسئولان این باشگاه 

فرصتی ۱۰ روزه برای پرداخت مطالباتش داد، ظاهرا دانشگر تصمیم 
دارد از طریق همین فرصت ۱۰ روزه استفاده کرده و در صورت 

عدم دریافت مطالبات خود برای فسخ قرارداد اقدام کند، این 
بازیکن یک فصل دیگر با استقلال قرارداد دارد.

تاریخ اعلام آمادگی تیم ها برای حضور در لیگ بسکتبال مشخص شد
متن اطلاعیه کمیته مسابقات فدراسیون به شرح ذیل است: به اطلاع می رساند 

فدراسیون بسکتبال در نظر دارد مسابقات لیگ برتر باشگاه های کشور )آقایان( 
را در سال جاری، برنامه ریزی و اجرا نماید. لذا مقتضی است باشگاه ها 

آمادگی خود را جهت شرکت در مسابقات فوق به صورت کتبی تا پایان 
وقت اداری روز شنبه ۲۳ مرداد ماه ۱۴۰۰ به این فدراسیون اعلام نمایند.

۴ لاماسیایی کاپیتان بارسا شدند
طبق اعلام رسمی سایت بارسلونا سرخیو بوسکتس فصل آینده کاپیتان 

اصلی بارسلونا خواهد بود. او پس از مسی، وارث بازوبند کاتالان ها شده 
است، کاپیتان دوم تیم پیکه خواهد بود که چهاردهمین فصل خود 

را در جمع آبی و اناری ها می گذارند. سرخی روبرتو کاپیتان سوم 
است و جوردی آلبا کاپیتان چهارم بلوگرانا خواهد بود.

تعویض چمن ورزشگاه شهید وطنی برای لیگ بیست  و یکم
چمن ورزشگاه شهید وطنی قائم شهر برای لیگ بیست  و یکم در حال 

تعویض است، کیفیت پایین چمن ورزشگاه شهید وطنی قائم شهر 
در فصل گذشته بارها مورد انتقاد تیم های لیگ برتری از جمله 

خود تیم نساجی و اعضای این تیم قرار گرفت، به همین دلیل 
مسوولان استانی مازندران تصمیم به تعویض این چمن گرفتند.

کواچ سرمربی اسکرا شد
اسلوبودان کواچ هدایت این تیم را در فصل آینده برعهده خواهد داشت، 

اسکرا یکی از تیم های پلاس لیگای لهستان است که در سال های 
گذشته موفق نشده عملکر درخشانی از خود به جای بگذارد.  

کواچ،  مربی ۵۳ ساله صربستانی در گذشته هدایت تیم ملی 
والیبال ایران را برعهده داشت.

دعوت از ۵ بازیکن دو رگه به اردوی تیم ملی عراق
عراقی ها با هدایت ادوکات در مالاگای اسپانیا اردو زده اند، فدراسیون فوتبال 

عراق اعلام کرد که ادوکات در مرحله بعدی اردو ۵ بازیکن دو رگه را 
دعوت خواهد کرد، ژیلوان حمد، جاستین میرام، ریبین سولاقا، فرانس 

بطرس و امیر العماری ۵ بازیکنی هستند که قرار است در اردوی 
بعدی شرکت کنند.

مهاجم پیشین بارسلونا خرید جدید تیم ژاپنی
بویان کرکیچ، مهاجم پیشین بارسلونا به تیم ویسل کوبه پیوست. این 

بازیکن در این تیم با آندرس اینیستا هم تیمی پیشین خود بازی 
خواهد کرد، پیش از این، یویا اوساکو، مهاجم ملی پوش تیم ملی 

ژاپن با جدایی از وردربرمن به تیم ویسل کوبه بازگشت تا این تیم 
را در لیگ قهرمانان آسیا همراهی کند.


